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Адрес Vetrocare srl 
Via Circonvallazione Est, 2/6 
27023 Cassolnovo (PV) 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
At VETROCARE srl we are glass restoration and repair specialists, we fix any glass surfaces.  

Our experience, innovative technologies and ongoing investments in research and development enable us to offer professional solutions and
operational models that are guaranteed to address all glass issues. 

In order to better serve our customers, we operate directly or with partners nationwide as well as internationally. 

We take on any type of work of any scale, ranging from small-medium projects to treating large surfaces. We carry out work at building sites,
ship yards, hotels and shops. We provide professional solutions where glass repair makes more financial sense than glass replacement. 

Our Italian head-quarters are located in Cassolnovo (Province of Pavia), 35 kilometres South of Milan.

We offer the following services: 
-       we repair damaged glass surfaces 
-       we restore (damaged) glass 
-       we restore damaged shop windows 
-       we remove incisions and scratches 
-       we remove graffiti and other damage through vandalism 
-       we remove acid corrosion 
-       we remove signs of weather corrosion 
-       we remove weld spots, damage caused by flex machines, grinders, refacing machines 
-       we remove grouting 
-       we remove aggressive paint works

Company Profile of Vetrocare srl

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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